

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303624994	DURASUN	9	04-03-2016	四川華景國貿實業有限責任公司中國內地四川省成都市錦江區總府路2號	誠通專利商標(香港)有限公司香港灣仔港灣道一號會展廣場辦公大樓34樓09室
303681487	A B B	35, 36, 41	01-04-2016	Ageas Asia Holdings Limited Canon's Court, 22 Victoria Street, Hamilton HM 12 Bermuda	KEITH LAM LAU & CHAN 5-7/F, The Chinese Club Building, Nos. 21-22 Connaught Road Central, Hong Kong
303692278	*	9, 14, 18, 24, 25, 35	08-04-2016	QF APPARELS SDN BHD No. 18, Jalan Bukit Permai Utama 3, Taman Industri Bukit Permai, 56100 Kuala Lumpur, MALAYSIA	So Keung Yip & Sin, Solicitors & Notaries, Agents for Trade Marks, Patents & Designs Room 1009-1012, 10/F., Nan Fung Tower, No. 173 Des Voeux Road Central, HONG KONG